
 
 
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA 
 
Dia: 29-05-14 
Hora: 10 h 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informe del Degà 
3. Encàrrec acadèmic curs 2014-15 
4. Sorteig membres tribunals TFG/TFM 
5. Assumptes sobrevinguts 
6. Torn obert de paraules 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Joan Gispets   Degà 
José Luís Álvarez  Secretari Acadèmic 
Aurora Torrents  Vicedegana de Política Acadèmica 
Núria Vila   Vicedegana d’Estudis 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Mª Teresa Morera  Representant del Departament Projectes Enginyeria 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Química 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Elvira Peris   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Miquel Ralló   Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Núria Tomàs   Representant de la Comissió Permanent 
 
 
ABSENTS: 
 
Joan Antoni Martínez Representant de la Comissió Permanent 
Carla Fàbregas  Representant de l’Estudiantat 
Míriam Pérez  Representant de l’Estudiantat 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 

 

ACTA APROVADA 
 
Data: 17/06/2014 
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S’acorda donar un marge de 24 hores més per tal d’aprovar l’acta de la sessió 
anterior (del dia 19 de març de 2014). Si transcorregut aquest temps no hi ha cap 
indicació en contra per part de cap membre de la CAA, aquesta acta quedarà 
definitivament aprovada. 

 
2. Informe del Degà: 

 
El Degà centra el seu informe en la formació continuada a la UPC. 
 
Informa que l’Equip Rectoral veu una certa oportunitat de negoci en la formació 
continuada, però que de moment no ha definit les línies a seguir. 
 
No es descarta que els departaments amb excedent de punts docents els puguin 
fer servir per fer formació continuada. 
 
També informa que ha d’haver una implicació de les diferents Unitats en 
l’organització d’aquest tipus de formació amb professors propis o externs. 
 
El Degà valora que és molt difícil fer formació continuada en l’àmbit de 
l’Optometria mitjançant la Fundació Politècnica de Catalunya (FPC), perquè el 
preu resultant és molt elevat i sovint no pot ser assumit pels professionals del 
sector. 
 

 
3. Encàrrec acadèmic curs 2014-15: 

 
La Vicedegana de Política Acadèmica informa de les negociacions amb el 
Vicerector Ras en relació a l’encàrrec docent del curs 2014-15. 
 
Es va demanar si ens podríem passar en l’encàrrec docent d’uns 500 punts 
(passar de 2.700 a 3.200), la qual cosa vol dir que es podrien repetir les 
assignatures del Grau al QT i al QP, amb el compromís d’establir estratègies per 
optimitzar els punts de l’encàrrec. 
 
Aquesta proposta es va fer prèvia consulta als departaments si podrien cobrir 
l’encàrrec resultant sense haver de fer nova contractació. La resposta en tots els 
casos va ser afirmativa. 
 
El Vicerector ha donat el vistiplau, perquè entén que els estudis de la FOOT són 
molt experimentals i que els grups de pràctiques han de ser menys massificats 
en determinades assignatures. A més hi ha un compromís del deganat de la 
FOOT per aplicar una política d’optimització dels punts de l’encàrrec. 
 
Les novetats principals del nou encàrrec són: 

- S’incrementen els grups de pràctiques. 
- Es proposa que hi hagi 2 grups de pràctiques pels estudiants nous de 

la modalitat semipresencial del Grau. Tots serien tipus S2, i haurien de 
venir 2 setmanes presencials per quadrimestre. 

- A les assignatures optatives de la modalitat semipresencial hi ha molt 
pocs estudiants (algunes amb 2 o 3 matriculats). S’encarregarà un grup 
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de pràctiques, però no s’encarregarà cap grup de teoria (estaran 
integrats en el grup de teoria dels presencials). 

- Núria Tomàs proposa encarregar un grup de teoria si se supera un 
mínim d’alumnes matriculats. S’acorda establir aquest mínim en 6 
estudiants. 

- Al Grau presencial es faran 7 grups de pràctiques d’OCC al QT. 
- Les assignatures del Q1 seran les úniques que no es repetiran al Grau 
- Al curs 2013-14 no es van repetir les assignatures de Q2, però ha 

donat molts problemes relacionats amb el flux d’estudiants i s’han 
hagut de fer moltes excepcions a les matrícules. 

- Del Q2 al Q8 es repetiran totes les assignatures cada quadrimestre. 
- Tot i que pel proper curs es repetirà el mateix encàrrec d’assignatures 

optatives, l’Equip Directiu de la FOOT es vol replantejar l’oferta 
d’optatives per cursos posteriors. 
 

En relació a l’encàrrec també es fan els següents comentaris: 
- Miquel Ralló demana que l’encàrrec es faci arribar als departaments i 

als professors el més aviat possible. Aurora Torrents respon que es 
farà en 24 hores. 

- Els professors de Lents Oftàlmiques i Adaptació i Muntatge d’Ulleres 
havien demanat una limitació d’estudiants per grup de pràctiques; 12 
com a màxim. L’increment d’encàrrec que suposaria no ho permet en 
aquests moments, i d’altra banda en els propers anys no es poden fer 
grans inversions en biselladores com sí s’havia fet anys enrere. 

- Els professors d’OCC proposen que els grups de pràctiques tinguin un 
professor addicional durant la darrera hora per donar suport a l’elecció 
de muntures i al muntatge d’ulleres. De moment no és factible en 
termes d’encàrrec. 

- Els professors d’Òptica Visual van demanar fa temps redistribuir la 
proporció d’hores de teoria i pràctiques de l’assignatura, argumentant 
que és una de les poques assignatures de primer curs amb alta 
proporció de teoria, i que aquesta pot ser una de les causes del baix 
rendiment que té. 

- S’acorda que, un cop distribuïda la docència en les seccions d’Òptica i 
d’Optometria, si els professors implicats tenen punts disponibles, els 
faran servir per atendre millor les necessitats de cada assignatura. 

- Finalment s’aprova per unanimitat l’encàrrec docent segons la proposta 
presentada per la Vicedegana de Política Acadèmica; el qual s’adjunta 
a aquest document. 

 
És voluntat del Rectorat que totes les assignatures tinguin reavaluació. 
 
Núria Lupon proposa poder fer reavaluacions de les assignatures de Q1 dins 
el QP, no 3 setmanes després de fer l’examen final. La Vicedegana de 
Política Acadèmica li respon que és molt complicat a nivell de la gestió, 
organitzar exàmens en un quadrimestre diferent al de la matrícula. 
 
La reavaluació es farà sempre que l’alumne hagi complert uns requisits 
mínims. El primer d’ells serà haver fet un seguiment regular de l’assignatura 
durant el quadrimestre. 
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4. Sorteig membres tribunals TFG/TFM: 
 

Cal organitzar 15 tribunals de TFG/TFM. Hi ha 51 professors disponibles, per 
tant, 45 professors formaran part dels tribunals, i els altres 6 seran suplents. 
 
Es procedeix a fer el sorteig dels professors per cada tribunal. Un cop 
realitzat, se li demana a Aurora Torrents que acabi d’ajustar els tribunals 
tenint en compte que cap professor pot estar en un tribunal en el qual es 
defensi un Treball que també hagi dirigit el mateix professor. 
 
 

5. Assumptes sobrevinguts: 
 

No hi ha assumptes sobrevinguts. 
 

6. Torn obert de paraules: 
 

Mireia Pacheco pregunta com està la preinscripció del Màster en Optometria i 
Ciències de la Visió del curs vinent. Se l’informa que en aquests moment hi ha 
9 preinscrits. D’aquests estudiants, només 2 són alumnes propis de la FOOT. 
 
Per no tancar el Màster l’any que ve s’ha d’arribar a un mínim de 10 
matriculats. 
 
S’estan fent enquestes als estudiants del Màster per conèixer el seu grau de 
satisfacció. També caldrà demanar l’opinió dels professors del Màster i dels 
estudiants de Grau. 
 
 
 

S’aixeca la sessió a les 14 h. 
 
 
 
El Secretari Acadèmic      El Degà 
 
 
 
 
 
José Luis Alvarez Muñoz     Joan Gispets Parcerisas 
 
Terrassa, 29 de maig de 2014 
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